

Title (en)

Jumping ramp for sail boards or other aquatic sporting devices.

Title (de)

Sprungrampe für Segelbrett oder andere Wassersportmaschinen.

Title (fr)

Rampe de saut pour planches à voile ou autres engins de sport nautique.

Publication

EP 0140806 A1 19850508 (FR)

Application

EP 84430031 A 19840913

Priority

FR 8314659 A 19830913

Abstract (en)

Ramp comprising an inclined plane or springboard (1), characterised in that this inclined plane is equipped with means (7) ensuring acceleration of the sail board or other device as the latter exits the water and during its ascending path on the said inclined plane; the said means ensuring acceleration of the sail board consisting of a rolling surface formed by parallel alignments of rolling members, such as balls (7); a guide guardrail (16) equipped with a vertical rolling surface (17) being disposed in front of the inclined plane (1) so as to present the sail board (P) or other device in the desired position before it engages on the actual jumping ramp, while a lateral guide ramp (11) equipped with a vertical rolling surface (12) is disposed along one of the longitudinal edges of the inclined plane (1). <IMAGE>

Abstract (fr)

Rampe de saut pour planches à voile ou autres engins de sport nautique, comportant un plan incliné ou tremplin (1), caractérisée en ce que ce plan incliné est équipé de moyens (7) assurant une accélération de la planche à voile ou autre engin à sa sortie de l'eau et durant son trajet ascendant sur ledit plan incliné; lesdits moyens assurant l'accélération de la planche à voile étant constitués par une surface de roulage formée par des alignements parallèles d'organes de roulement tels que billes (7); une rambarde de guidage (16) dotée d'une surface verticale de roulage (17) étant disposée en avant du plan incliné (1), de manière à présenter la planche à voile (P) ou autre engin dans la position souhaitable avant qu'elle ne n'engage sur la rampe de saut proprement dite, tandis qu'une rampe latérale de guidage (11) dotée d'une surface verticale de roulage (12) étant disposée le long de l'un des bords longitudinaux du plan incliné (1).

IPC 1-7

A63C 19/10

IPC 8 full level

A63C 19/10 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63C 19/10 (2013.01)

Citation (search report)

Néant.

Cited by

FR2640513A1; FR2671977A1; FR2702965A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0140806 A1 19850508; FR 2551665 A1 19850315; FR 2551665 B1 19851206

DOCDB simple family (application)

EP 84430031 A 19840913; FR 8314659 A 19830913